
Odpowiedzi na  interpelacje i zapytania złożone przez Radnych na sesji Rady Gminy Słupsk w dniu 
30.10.2012r.

1. Radna Marianna Kołodziejska:

- wyrównanie i utwardzenie drogi Wieszyno-Warblewo  ( środkowa część tej drogi została  zaorana 

przez firmę Rędzina).

Pomimo wcześniejszych zapewnień, że prace te zostaną wykonane jesienią bieżącego roku, jest to 

niemożliwe ze względu na niekorzystną jesienną aurą - duże opady deszczu i grząski teren 

uniemożliwiają w chwili obecnej wykorzystanie równiarki drogowej.  

         W związku z powyższym,  Zakład Gospodarki Komunalnej w Jezierzycach wyrówna 

powyższy  odcinek  drogi wiosną przyszłego roku.  

2. Radny Mirosław Klemiato:

- na trasie Głobino-Kusowo nie świecą się wszystkie lampy hybrydowe. 

Gmina wystosowała pismo do firmy Euroledlighting Sp. z o.o. w Słupsku w sprawie pilnego 

usunięcia usterek występujących w w/w oświetleniu.

W odpowiedzi w dniu 7 grudnia 2012 r. firma  Euroledlighting poinformowała, że zostały 

uzupełnione 4 skradzione sterowniki w systemach oświetlenia na trasie Globino-Kusowo. Wszystkie 

systemy są sprawne technicznie. 

Niestety ze względu na panujące od ponad tygodnia skrajnie niekorzystne warunki atmosferyczne 

( trójwarstwowe chmury, całkowity brak słońca i wiatru) systemy są niedoładowane. Jak tylko 

pogoda się poprawi, akumulatory zostaną automatycznie doładowane i  lampy rozpoczną tryb 

roboczy.

Na dzień 10 grudnia wykonawca sprawdził wszystkie lampy hybrydowe na  terenie Gminy Słupsk.  

Lampy są sprawne technicznie. Przeprowadzono przeprogramowanie wszystkich lamp 

hybrydowych w tryb zimowy zapalają się od zmierzchu do 23,00 i od 4,00 do świtu.

Ponadto sprawdzenie lamp jest dokonywane raz na tydzień i na telefoniczne zgłoszenie 

mieszkańców.


